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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszternek

„Mi a bürokráciacsökkentés eddigi mérlege? ”

Tisztelt Miniszter Úr !

Január 1-jével a bürokráciacsökkentés keretében 25 központi hivatal, illetve minisztérium i
háttérintézmény megszüntetésére került sor . A tavaly szeptemberi 14-gyel együtt már 39-né l
jár a jogutódlással megszűntetett központi hivatalok és háttérintézmények száma, és idén
további intézmények megszűntetése, illetve beolvasztása várható .

Kérdéseim :

1. Eddig hány fő került át a jogutód intézményekbe, és ez a szám a korábbi dolgozók hán y
százalékát teszi ki? Milyen feladatok megszüntetésére került sor a dolgozói létszám
csökkentésével párhuzamosan?

2. Milyen költségek lefaragásával teljesítik a jogutód intézmények azt a feltételt, hogy a
megszűnő hivatalok és intézmények korábbi bértömegének 80 százalékát használhatják
a továbbiakban?

3. Mire gondolt pontosan a Miniszter Úr akkor, amikor azt nyilatkozta, hogy „A harmadik
Orbán-kormány idején nem csökken, hanem n ő a közszférában foglalkoztatottak száma ,
most éppen felveszünk 3000 határőrt, 5000 rendőrrel van több, mint pár évvel ezelőtt,
nő a pedagógusok létszáma, és sajnos a központi közigazgatásban foglalkoztatottak



száma is szépen gyarapodik." A központi közigazgatásban dolgozók száma pontosan
mely területeken n ő és milyen számban?

4. Milyen előzetes egyeztetések folytak/folynak a munkavállalói érdekképviseletekkel, a z
OKÉT, illetve a KÉF keretein belül?

Várom válaszát!

Budapest, 2017. január 26 .

Tisztelettel,

Schmuck Erzsébet
országgyű lési képviselő (LMP)
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